
1 
 

Protokół Nr XXXI/17 z posiedzenia 

Rady Miejskiej w Michałowie VII kadencji, które odbyło się 25 sierpnia 2017r. w sali 

narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11 

Obradom przewodniczyła Irena Suprun - Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Michałowie. 

O godzinie10:06 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Michałowie  - otworzyła obrady XXXI 

Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 15 radnych.  

1. Ancipiuk Maria 

2. Barszczewska Anna 

3. Bielenia Nina 

4. Borowski Jan 

5. Burak Dorota 

6. Charytoniuk Marek – wiceprzewodniczący Rady 

7. Dziewiątkowski Sławomir 

8. Hajduczenia Marian 

9. Kazberuk Alina 

10. Kupraszewicz Ewa  

11. Ławreszuk Halina 

12. Łuksza Sławomir 

13. Łuksza Swietłana 

14. Nos Eugeniusz 

15. Suprun Irena – przewodniczący Rady 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Michałowa – Włodzimierz Konończuk, Zastępca Burmistrza Jerzy 

Chmielewski, Skarbnik - Małgorzata Golak, kierownicy zakładów budżetowych, Mecenas – 

Aleksander Bojczuk, radny powiatowy – Jan Kaczan, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy gminy. 

 

Przewodnicząca po sprawdzeniu listy obecności, stwierdziła, że obrady są 

prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji.  

 

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XXXI sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

 Radna Ewa Kupraszewicz zgłosiła  wniosek o wycofanie z bloku uchwał projektu 

uchwały umieszczonej w ppkt. „i” tj. „w sprawie utworzenia centrum usług wspólnych dla 

jednostek organizacyjnych Gminy Michałowo”.  Radna umotywowała swój wniosek tym, iż w 

temacie CUW jest wiele niewiadomych, które należałoby wyjaśnić.  

 Burmistrz dodał, że również przygotował wniosek o wycofanie przytoczonego przez 

radną Kupraszewicz projektu uchwały i wnosi o przesunięcie tej uchwały w czasie. Burmistrz 

stwierdził, że utworzenie CUW jest bardzo istotne z punktu widzenia zarówno pracowników 

jak też Gminy, pojawia się wiele niewiadomych natury logistycznej i prawnej, jak również 

utworzenie CUW wymaga głębszej analizy celowości tego przedsięwzięcia.   

 Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad wycofaniem z bloku uchwał projektu 

uchwały umieszczonej w ppkt. „i” tj. „w sprawie utworzenia centrum usług wspólnych dla 

jednostek organizacyjnych Gminy Michałowo”. 

 Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się” przyjęli wniosek o wycofanie z bloku uchwał projektu uchwały 
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umieszczonej w ppkt. „i” tj. „w sprawie utworzenia centrum usług wspólnych dla jednostek 

organizacyjnych Gminy Michałowo”. 

 W głosowaniu brało udział 15 radnych.   

 Przewodnicząca stwierdziła, że ideą utworzenia CUW jest potrzeba oszczędności oraz 

sprawowania większej kontroli przez Burmistrza nad finansami jednostek organizacyjnych 

gminy (np. wyrównanie poziomu poborów księgowych w jednostkach). Przewodnicząca 

dodała, że należy dogłębnie przeanalizować temat oraz zastanowić się nad formą CUW (czy 

jednostka, czy referat). Przewodnicząca wyraziła osobistą sugestię, że ona utworzyłaby CUW 

już w zeszłym roku.   

 W dalszej części dyskusji radni wyrazili swoje zdanie na temat zasadności powstania 

CUW. Podsumowaniem dyskusji była wypowiedź Mecenasa, który stwierdził, że o formie 

zarządzania gminą i nadzorem na nią decyduje Burmistrz, tym samym decyduje także o formie 

CUW (czy jednostka, czy referat). Mecenas dodał, że skoro Burmistrz nie jest do końca 

przekonany co do formy, należy ją dogłębnie przemyśleć.  

Zastępca Burmistrza poinformował, iż temat CUW został podjęty w związku z 

postulatami radnych i na chwilę obecną Gmina nie wycofuje się z tego pomysłu. Utworzenie 

CUW jest dużą operacją i dlatego jest to odłożone w czasie, który jest konieczny do 

przeanalizowania tematu i wypracowania formy CUW satysfakcjonującej zarówno Burmistrza, 

radnych i pracowników poszczególnych jednostek.  

Burmistrz na zakończenie dyskusji stwierdził, iż podejmując decyzję o powstaniu 

CUW musi znać konkretny obraz - poparty korzyściami finansowymi, organizacyjnymi i 

logistycznymi – jak takie centrum będzie wyglądać. Burmistrz dodał, że bez stwierdzenia takich 

korzyści, nie ma celowości tworzenia CUW i nie podejmie się on takiego przedsięwzięcia.  

W obliczu braku innych wniosków Przewodnicząca przeszła do głosowania porządku 

obrad z uwzględnieniem przegłosowanego wniosku.  

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami ,,za” przyjęli porządek: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 

4. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 

6. Sprawozdanie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Michałowie z wykonania 

budżetu za I półrocze 2017 r. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 r.; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 29 Michałowo w trybie 

bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i określenie warunków udzielania bonifikaty 

i wysokości stawki procentowej tej bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6 Bondary; 

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 5 Bołtryki; 

f) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi 

gminnej; 

g) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Michałowo oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony; 

h) zmian w Statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Michałowie; 

8. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XXXI Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 
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W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Miejskiej w Michałowie 

  W obliczu braku uwag do protokołu radni w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”  przyjęli protokół z XXX Sesji Rady 

Miejskiej w Michałowie.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

 

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz przedstawił radnym sprawozdanie z pracy w okresie międzysesyjnym (w 

załączeniu do protokołu). Burmistrz na ręce sołtysa sołectwa Juszkowy Gród Marcina Miruć 

złożył  podziękowania dla mieszkanki Juszkowego Grodu za zaangażowanie i przeprowadzenie 

święta plonów w sołectwie Juszkowy Gród. 

Burmistrz poinformował, iż ośrodek rehabilitacji mieszczący się w budynku MOSiR-

u nie otrzymał z NFZ kontraktu na usługi rehabilitacyjne. Burmistrz dodał, iż po powzięciu 

informacji o tym fakcie udał się do Dyrektora NFZ z interwencją o możliwość przywrócenia 

gabinetu rehabilitacyjnego – w tym temacie zostanie wysłane również stosowne pismo, wraz z 

listą podpisów, którą zbierają mieszkańcy. Urząd zaproponował także pomoc właścicielce 

Gabinetu Rehabilitacyjnego w Michałowie w odwołaniu się od decyzji NFZ.  

Ponadto Burmistrz w imieniu sołtysa sołectwa Jałówka zaprosił wszystkich na dożynki, 

które odbędą się w najbliższą niedzielę.   

Przewodnicząca poinformowała radnych, aby wszelkie pytania do Burmistrza 

kierować w punkcie obrad „Sprawy różne”.  

 

Ad 5.  Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 
Skarbnik na podstawie prezentacji multimedialnej przedstawiła informację z 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. (prezentacja w załączeniu do protokołu). 

Skarbnik dodała, że sprawozdanie z wykonania budżetu zostało przekazane radnym w dniu 

dzisiejszym-termin przedstawienia sprawozdania to 31 sierpnia.  

 Radna Maria Ancipiuk prosiła, aby w porządku następnej sesji ująć dyskusję dot. 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017r.  

 

Ad 6. Sprawozdanie Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Michałowie z 

wykonania budżetu za I półrocze 2017 r. 

 Główna księgowa ZGKiM w Michałowie przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu za I półrocze 2017r. (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). Kierownik ZGKiM 

Eugeniusz Załęski dodał, że wykonanie budżetu kształtuje się na podobnym poziomie jak w 

latach ubiegłych tj. 46%. 

 Przewodnicząca prosiła o wyjaśnienie: z czym wiążą się opłaty z tytułu dzierżawy 

terenu oraz z czego wynikają wielkości ściągniętych należności za wywóz nieczystości – 

Główna Księgowa ZGKiM wyjaśniła, że są to opłaty związane z dzierżawą terenu pod wieżę 

firmy Centertel. W kwestii wielkości ściągniętych należności za wywóz nieczystości - są to 

należności za wywóz nieczystości odbieranych kiedyś przez ZGKiM. 

 Dłużą dyskusję wywołał temat poruszony przez Przewodniczącą tj. konieczności 

modernizacji hydroforni w Szymkach, która to zasila wiele okolicznych miejscowości. 

Przewodnicząca prosiła o informację co do poczynionych w tym temacie działań, gdyż radni 

planując budżet powinni znać kwoty wydatków związanych z polepszeniem jakości wody. 

Zastępca Kierownika ZGKiM poinformował o stanie i jakości wód na terenie gminny 

oraz potwierdził, iż hydrofornia w Szymkach wymaga wspomnianej modernizacji i sporych 

nakładów, aby można było osiągnąć dobre wyniki jakości wody. Pan Worona dodał, że podczas 
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spotkania z Burmistrzem i z projektantem przekazał on potrzeby jakie są konieczne i niezbędne 

w celu polepszenia jakości wody. Burmistrz stwierdził, że w porozumieniu z ZGKiM podjął 

już poruszony przez Przewodniczącą temat i po przekazaniu przez ZGKiM danych 

technicznych i wymogów dot. parametrów wody zostaną zlecone prace projektowe związane z 

modernizacją hydroforni w Szykach. Burmistrz dodał, że na prace projektowe gmina posiada 

środki, które są przewidziane w budżecie, natomiast na chwilę obecną trudno określić jaki 

byłby to zakres prac i koszt inwestycji związanej z polepszeniem jakości wody na ujęciu w 

Szymkach.    

 

O godz. 11:33 Przewodnicząca ogłosiła przerwę, o godz. 11:50 wznowiła obrady.  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwał w sprawie 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania, Gospodarki 

Finansowej i Komunalnej poinformowała, iż na 6-ciu członków obecnych na posiedzeniu 

Komisji – 5 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowano zmiany 

w budżecie na 2017r.  

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie na 2017 rok. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Uchwała Nr XXXI/207/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie zmian w budżecie na 2017 rok (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 

29 Michałowo w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania poinformowała, iż 

Komisja analizując 4 kolejne projekty uchwał dot. sprzedaży nieruchomości, 6-cioma głosami 

„za” pozytywnie zaopiniowała powyższe projekty. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 29 Michałowo w trybie 

bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/208/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 29 Michałowo 

w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika wieczystego (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i określenie warunków 

udzielania bonifikaty i wysokości stawki procentowej tej bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż i określenie warunków udzielania bonifikaty i wysokości stawki 

procentowej tej bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego. 
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W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/209/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i określenie warunków udzielania 

bonifikaty i wysokości stawki procentowej tej bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 

6 Bondary 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6 Bondary. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/210/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 6 Bondary (w 

załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 

5 Bołtryki 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 5 Bołtryki. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/211/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 5 Bołtryki (w 

załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego drogi gminnej 

Radna Dorota Burak przewodnicząca Komisji Planowania poinformowała, iż 

Komisja 6-cioma głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego drogi gminnej. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/212/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

drogi gminnej (w załączeniu do protokołu) 

 

Projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Michałowo oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Michałowo oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/213/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Michałowo oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Michałowie 

W obliczu braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca 

zarządziła głosowanie nad przedstawionym projektem. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli uchwałę w sprawie 

zmian w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Michałowie. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Uchwała Nr XXXI/214/17 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 25 sierpnia 2017 

roku w sprawie zmian w Statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Michałowie 

Ad. 8 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  

- Radna Nina Bielenia – odniosła się do udzielonej przez Burmistrza odpowiedzi na zapytanie 

złożone na poprzedniej sesji dot. wielkości środków zewnętrznych pozyskiwanych przez 

Gminę – radna wyraziła nadzieję, że z czasem tych środków będzie więcej – Burmistrz 

poinformował, iż firma wykonująca termomodernizację szkoły zamierza we wrześniu 

zafakturować kolejne środki finansowe.  

- Radna Maria Ancipiuk – na ręce Przewodniczącej złożyła dwa zapytania skierowanie do 

Burmistrza dot.: pozyskania środków z zewnątrz (na jakie inwestycje złożono wnioski i do 

jakich instytucji) oraz sposobu wykonania drogi Jałówka – Zaleszany (kwestia ilości 

wbudowanego żwiru)– Burmistrz stwierdził, że tematy poruszone przez radną Ancipiuk były 

nie raz omawiane i wielokrotnie wyjaśniane. Burmistrz dodał, że w kwestii drogi były 

wykonywane badania nośności, a w razie ewentualnych usterek droga jest objęta okresem 

gwarancyjnym.  

 

Ad. 9 Sprawy różne 

Poruszono następujące tematy: 

- Przewodnicząca: 

 podziękowała dla Klubu Aktywnych Mieszkańców za ich działalność, gościnność i 

promocję gminy, 

 przypomniała radnym o złożeniu wyjaśnień do oświadczeń majątkowych (uwagi 

zostały nadesłane przez Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego), 

 odczytała złożony przez ośmiu radnych wniosek -z dnia 15.06.2017r., data wpływu do 

Urzędu 18.08.2017r.-o umieszczenie w porządku sesji punktu „Oświadczenie Rady” 

dot. zebrania deklaracji od mieszkańców Nowej Woli o  woli przyłączenia się do 

kanalizacji (pismo w załączeniu do protokołu). Przewodnicząca stwierdziła, że decyzja 

w sprawie budowy kanalizacji już zapadła, więc w jakim celu zostało złożone to pismo 

– Przewodnicząca zwróciła się z tym zapytaniem do radnego Jana Borowskiego, 

który w odpowiedzi wyjaśnił, iż radnym chodziło o określenie konkretnej liczby osób 
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deklarujących przyłączenie się do kanalizacji. Przewodnicząca zauważyła, że 

informowała już radnych, iż jest w posiadaniu 100 deklaracji. Przewodnicząca 

stwierdziła, że radni nie powinni wprowadzać w błąd mieszkańców „siejąc” 

nieprawdziwą propagandę w temacie kanalizacji w Nowej Woli, ponieważ w interesie 

radnego powinno leżeć dobro mieszkańców; ponadto radni mogli w każdej chwili 

zasięgnąć informacji u Burmistrza w temacie podjętym w piśmie.  

Podczas dyskusji głos zabrała radna Ewa Kupraszewicz wyjaśniając, że złożony pod 

pismem podpis wynikał z braku wiedzy co do szczegółów związanych z budową 

kanalizacji. Radna dodała, że później podczas posiedzenia Komisji Oświaty Burmistrz 

wyjaśnił wszelkie niewiadome. Radny Sławomir Dziewiątkowski zauważył, iż 

uchwała i decyzje dot. budowy kanalizacji w Nowej Woli już zapadły, jest umowa z 

inwestorem, dlatego też dziwi się radnym, że po tak ważnych rozstrzygnięciach składają 

taki wniosek. Mecenas potwierdził słowa radnego, dodając, iż zaopatrzenie ludności w 

wodę i odprowadzanie ścieków jest obowiązkiem gminy – za to odpowiedzialność 

ponosi Burmistrz; ponadto orzeczenia Naczelnego Sądu Administracyjnego mówią o 

tym, iż gmina nie może ponosić opłat z tytułu podłączenia się do kanalizacji lub 

wodociągu.  Mecenas dodał, że w wielu miejscach Polski toczą się postępowania w 

zakresie niedopełnienia obowiązków przez wójta/burmistrza w zakresie niewypełnienia 

ustawowych obowiązków. Sołtys Sołectwa Nowa Wola Katarzyna Monach 

stwierdziła, że mieszkańcy nie mogą w nieskończoność prosić o kanalizację i nie należy 

traktować ich jak marionetki po raz kolejny zbierając podpisy i podając niestworzone 

kwoty związane z podłączeniem się do kanalizacji. Sołtys dodała, że należy działać dla 

dobra mieszkańców i wyraziła nadzieję, że radni którzy działają przeciwko temu dobru-

więcej nie obejmą funkcji radnego. Radna Maria Ancipiuk poinformowała, że 

podpisała się pod wnioskiem, ponieważ nie widziała deklaracji mieszkańców i na 

sesjach przed podjęciem ostatecznej uchwały zwracała na to uwagę. Radna dodała, że 

jest za wykonaniem kanalizacji w Nowej Woli, jednak na ten cel można było pozyskać  

środki z zewnątrz. 

- Radna Dorota Burak: 

 przedstawiła wnioski Komisji Planowania tj.: 

1. naprawa drogi prowadzącej z Kolonii Mostowlany do miejscowości Zielona w celu 

wydłużenia trasy i ułatwienia dojazdu autobusu szkolnego po dzieci dojeżdżające do 

przedszkola i szkoły; 

2. dokonanie stosownych poprawek przez wykonawcę drogi Zaleszany – Jałówka- droga 

po opadach została „podmyta”.  

 zaprosiła wszystkich na obchody 70-lecia LO w Michałowie, które odbędą się 

16.09.2017r. 

- Radna Ewa Kupraszewicz: 

 poinformowała, iż na posiedzeniu Komisji Oświaty była mowa o dowożeniu dzieci – 

zdaniem Komisji, pomimo odległości dochodzenia dzieci do autobusu nie 

przekraczającej 3 km należy zrobić wszystko, aby dowozić małe dzieci, 

  prosiła  o  powiadomienie jej o posiedzeniu radnych, którego tematem będzie 

utworzenie CUW, 

 w imieniu mieszkańców Sokola zaprosiła wszystkich na Święto Grzyba, które odbędzie 

się 3.09.2017r. 

- Radny Marian Hajduczenia: 

 podziękował Burmistrzowi oraz Kierownikowi ZGKiM za umożliwienie wykonania 

niezbędnych prac porządkowych w Jałówce i okolicach, 

 prosił o pomoc w nawiezieniu ziemi na pokruszone pobocza przy ul. Rynek i ul. Leśnej 

w Jałówce (odcinek drogi do mostu), 
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 zgłosił konieczność: 

- uprzątnięcia pozostałości po wyciętych przez Zarząd Dróg Wojewódzkich drzewach 

rosnących przy drodze do Jałówki i w Jałówce przy ul. Rynek, 

- odstrzału bobrów w Jałówce, 

- wyrównania dróg gminnych na terenie sołectwa Jałówka i w okolicach sołectwa. 

- Rady Jan Borowski – zgłosił konieczność wykonania kanalizacji w miejscowości Bondary, 

- Radna Maria Ancipiuk – radna poruszyła temat wykonania drogi Kuchmy – Podozierany i 

zwróciła uwagę na źle wykonane zjazdy. Radna spytała: 

 jaką kwotę środków przeznaczyła Gmina na wykonanie powyższej drogi, 

 czy Nadleśnictwo również dołożyło się do tej inwestycji, 

 kiedy podpisano umowę na wykonanie kanalizacji w Nowej Woli. 

Burmistrz wyjaśnił, że na drogę Kuchmy – Podozierany Gmina przeznaczyła kwotę  

610 tyś zł. Lasy Państwowe nie wywiązały się z deklaracji o przekazaniu środków, stąd 

droga nie została wykonana do pierwotnie zakładanego zakrętu. Słowa Burmistrza 

potwierdził radny powiatowy Jan Kaczan, który wyjaśnił szczegóły związane ze 

środkami jakie miałyby przeznaczyć Lasy Państwowe. Radny dodał, że gdyby w 

przyszłości doszło jednak do przekazania środków ze strony Lasów, wówczas zostanie 

wykonany dalszy odcinek drogi.  

- Sołtys sołectwa Planty Agata Gryko w imieniu mieszkańców Maciejkowej Góry zwróciła 

się z prośbą o wyrównanie drogi na odcinku Maciejkowa Góra – Pólko, 

- Sołtys sołectwa Bondary Maria Bura w imieniu mieszkańców sołectwa podziękowała 

Burmistrzowi oraz wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji imprezy pn. „Bandarouska 

Haściounia”, 

- Sołtys sołectwa Bachury Zdzisław Worona poruszył temat: 

 założenia subkonta sołectwa Bachury przy koncie Urzędu – czy jest taka możliwość? – 

Skarbnik stwierdziła, że temat już był analizowany i wyjaśniany. 

 możliwości ujęcia mieszkańców terenu w projekcie odnawialnych źródeł ciepła, 

 konieczności przyspieszenia wycinki krzewów przy drodze Juszkowy Gród – Bachury 

(droga powiatowa), 

Burmistrz wyjaśnił, że projekt wymiany pieców zgodnie z rozporządzeniem kierowany 

jest jedynie do miast; w temacie wycinki krzewów – zostanie skierowane stosowne 

pismo do PZDW z prośbą o wycinkę. 

 

Ad. 10 Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej  
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca zamknęła obrady XXXI Sesji 

Rady w Michałowie VII kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Michałowie 

 

mgr Irena Suprun 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: U. Tarasewicz 

 
 


